
 
Valtuustoaloite liikuntahallin areenakatsomo 
 
Kaupunginvaltuusto 18.03.2024     
  

 
Valtuutettu Matti Ylitalo jätti Meidän Loimaa -valtuustoryhmän, ja muiden 
allekirjoittaneiden, valtuustoaloitteen koskien liikuntahallin areenakatsomon 
rakentamisen selvittämistä ym. 

   
  
Päätös Kaupunginvaltuusto päätti lähettää valtuustoaloitteen kaupunginhallituk-

selle valmisteltavaksi. 
 
 
 
Kaupunginhallitus 25.03.2024 § 81  
  
 
 
Valmistelija Hallintopäällikkö Rinta-Jouppi Juha 

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Rantala Jari 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus merkitsee valtuustoaloitteen tiedokseen. 

 
Kaupunginhallitus lähettää valtuustoaloitteen sivistyspalveluiden sekä 
teknisten ja ympäristöpalveluiden valmisteltavaksi. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 
 
 
Elymltk 28.05.2024 § 57    
186/10.03.02.00/2024    
 
 
Valmistelija tekninen johtaja Antti Korte 

 
Matti Ylitalo ja muut allekirjoittaneet ovat jättäneet aloitteen, jossa tode-
taan, että Hurrikaani Loimaan peleissä on silloin tällöin tarvetta isommalle 
kapasiteetille katsomossa. Erääksi ratkaisuksi esitetään, että liikuntahallia 
laajennetaan ja esitetään toivomus, että tämä vaihtoehto otetaan huomi-
oon mahdollisuutena liikuntapaikkaselvityksessä. 
 
Suunnittelutyö liikuntahallin katsomokapasiteetin lisäämiseksi on käynnis-
sä. Suunnitelman valmistuttua tiedämme millaiset muutokset hallin katso-
mojärjestelyihin ovat mahdollisia ja tiedetään myös muutosten alustavia 
kustannuksia.  
 
Loimaan kouluverkon ja liikuntamahdollisuuksien kehittämisestä on tehty 
investointien esiselvitys. Selvityksessä on on esitetty vaihtoehtoja aloit-
teessa mainittuihin liikuntapaikkoihin liittyen. Selvitykseen voidaan lisätä 
aloitteessa esitetty vaihtoehto liikuntahallin ominaisuuksien parantamisesta 
laajentamalla hallia. 
 
 

Esittelijä Tekninen johtaja Korte Antti 
 



 
Päätösehdotus Elinympäristölautakunta esittää kaupunginhallitukselle ja edelleen kaupun-

ginvaltuustolle, että valtuustoaloite ”Liikuntahallin areena-katsomo” on lop-
puunkäsitelty.   
 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 
 
 


